

IMPORTANT INFORMATION

Please read before use.



Addendum Leaflet

Care should be taken during usage of thread diameter 4.5-3.5 mm bone screws with a long shaft, since the risk of fatigue or other failure may be slightly higher than with our standard screw range. Particular care should be taken during screw insertion if the bone is hard. Orthofix suggests to use three screws rather than two to spread the load. If the patient is heavy weightbearing should be limited.

MANUFACTURED BY:
Orthofix Srl.
Via delle Nazioni, 9
37012 Bussolengo (VR) ITALY
Tel. 39 0456719000
Fax 39 0456719380

INFORMATION IMPORTANTE

A lire avant d'utiliser le système.



Notice complémentaire

Il faudra prendre soin lors de l'utilisation de fiches à os d'un diamètre de filetage de 4.5-3.5 mm avec une longue tige, car le risque de fatigue ou autre défaut peut être sensiblement plus important par rapport à notre gamme standard de fiches. Une attention particulière devra être prise pendant l'insertion de la fiche si l'os est compact. Orthofix suggère d'utiliser trois fiches au lieu de deux pour distribuer la charge. Si le poids du patient est important, la mise charge devra être limitée.

PRODUIT PAR:
Orthofix Srl.
Via delle Nazioni, 9
37012 Bussolengo (VR) ITALY
Tel. 39 0456719000
Fax 39 0456719380